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Päevakord: 

1. Tartu Veeriku Kooli õppekava arendus. 

2. TVK töötajate heaolu ja lahkumiskavatsus 

3. Arengud seoses TVK ehitusega 

4. Lastevanemate akadeemia 

5. TVK instagramis 

6. Kooli kalender 

7. Tehnoloogiaklassi uus aspiratsioon 

8. kohapeal algatatud küsimused 

 

Kuulati: 

P1  Direktor Evald Sepp tutvustas hoolekogu liikmetele kooli õppekava arendusega toimunut, 

mis on praegu aktiivses arenguprotsessis. Õppetoolides on toimunud õppekava arendus 

koosolekud, kus õppetoolid on teinud oma ettepanekuid lähtuvalt praegusest ja tulevasest 

koolimajast. Vaba tunniressurss on praegu võõrkeelte käes.  

Hoolekogu liige Alo Savi andis omalt poolt nõu ja ideid, millele tuleks tähelepanu pöörata, et 

kõik oleks lõpuks rahul. Tuleks arvestada nii välist kui sisemist indikatsiooni.  

 

Otsustati: Kuulati ära ja võeti teadmiseks. 

 

 

P 2 Hoolekogu liige Alo Savi tundis huvi palju eelmisel kevadel lahkus õpetajaid peale endise 

direktori lahkumist ja kuidas pragu kaadrivoolavusega olukord on. Hoolekogu liikmed arvasid, et 

eelmise aasta rahuloluküsitlus tuleks uuesti õpetajate hulgas läbi viia. 

 

Otsustati: Viia kevadel uuesti läbi õpetajate hulgas rahuloluküsitlus ja tulemusi võrrelda eelmise 

aasta tulemustega. 

 

P 3 Direktor Evald Sepp andis teada, mis seisus on praegu uue koolimaja planeerimine. 

Linnavarad on palunud ruumide ruutmeetreid vähendada, et koolimaja ruutmeetrid oleks 

vastavuses nõuetega. Tuleb vaadata üle nende ruumide ruutmeetrid, mis ei ole klassiruumid. 

 

Otsustati: Kuulati ära ja võeti teadmiseks 



 

P 4. TVK kooli direktor Evald Sepp andis teada, et sel õppeaastal on toimunud juba kolm 

lastevanemate õhtuakadeemiat, mis on osalejate  hulgas hästi vastu võetud ja saanud kiidusõnu. 

 

Otsustati: Kuulati ära ja võeti teadmiseks 

 

P 5 Tartu Veeriku Kooli õpilasesindus kajastab koolis toimuvaid sündmusi instagramis, kõigil 

soovijatel on võimalus tutvuda koolis toimuvaga. 

 

Otsustati: Kuulati ära ja võeti teadmiseks. 

 

P 6. Direktor tutvustas hoolekogu liikmetele kooli oma kalendrit, kus on pildid meie õpilaste 

tuleviku koolimaja piltidega. 

 

Otsustati: Kuulati ära ja võeti teadmiseks. 

 

P 7. Kooli direktor andis teada ja näitas pilti tehnoloogiaklassi paigaldatud uuest aspiratsioonist, 

mis peaks nüüd õhu ruumides puhtamana hoidma. 

 

Otsustati: Kuulati ära ja võeti teadmiseks. 

 

P 8.  

 Hoolekogu liige Priit Suviste küsis, et kas oleme kooli planeerimisega praegu graafikus, 

et projekteerimine ja ehitus saaksid alata planeeritud ajal.  

Direktor vastas, et oleme küll. 

 Hoolekogu liige Karin Reimand soovis teada, et kas eelmisel koosolekul päevakorras 

olnud koolipäev ja puhkeaeg on nüüd kooskõlas PGS-ga. 

Direktor andis teada, et kui siiski on mõni tund sattunud veel pikale vahetunnile, siis enne 

seda või pärast on õpilastel vaba tund, et nad saaksid rahulikult söömas käia. 

 Hoolekogu liikmed soovisid näha dokumenti, kus on kirjas hoolekogu pädevuste ja 

kohustuste kord.  

 

Järgmine hoolekogu koosolek toimub 08.04.2024 

 

Priit Suviste        Ülle Kepler 

 

Hoolekogu esimees       Hoolekogu protokollija 
 


